
J. Pieëte erelid van de NOVA
De bezoekers van het Leidse congres zul-

len zich de daar vertoonde 8 mm pro-

jectie stellig nog lang herinneren. Het

hinderlijke, stagnerende wisselen van

apparatuur ontbrak geheel. Achter in de

zaal, ver weg stond een indrukwekkende,

door twee man bediende apparatuur.

Voorin de zaal een heel groot scherm.

En toen gebeurde het. De .veterbandjes'

werden feilloos, met een opvallende hel-

derheid en in een ongekend groot for-

maat op dat reuzescherm vertoond. Het

geluid, helder en volkomen synchroon

met het beeld, vulde de zaal. De 8 mm

was met één formidabele sprong tot

massa-wasdom gekomen.

De zaal heeft de beide operateurs staan-

de een ovatie gebracht en de ontwerper-

constructeur van de apparatuur hebben

wij voor het voetlicht gehaald en voor-

lopig gehuldigd. De laatste algemene

vergadering van gedelegeerden heeft

die huldiging bekrachtigd:

De heer J. Pieëte is sedert 29 oktober j.l.

erelid van de N.O.V.A.

Van harte gefeliciteerd!

J. VAN ELDIK, voorzitter


